



Foxhill Bilingual International School

Newsletter November 2022



BONFIRE NIGHT 2022

After the success of last year's Bonfire Night, we had a lot of fun making this year's event even bigger and better! Delicious homemade food and cakes, wonderful costumes, and amazing entertainment from Spielvolk all came together for a fantastic evening together as the Foxhill family.

NEW NAME, SAME QUALITY

After a lengthy process, we have changed our name. We look forward to a long, happy history providing the highest quality education to all our pupils.

Thank-you to Manuel Dallapozza for designing our beautiful, professional new logo!



DATES TO REMEMBER

Thursday 8. Dec & Friday 9. Dec We're closed - long weekend!

Friday 23. Dec Last school day before Xmas

Monday 2. Jan - Thursday 5. Jan Fox Club Holiday Programme - January

Monday 9. Jan Back to school



We don't teach classes at Foxhill,
we teach children.

EVEN MORE FIRE(MEN)

Very few children like fire alarms, even fewer like having to go out into the cold because of a fire alarm practice. But it was made more enjoyable because of a lovely visit from Zirl's voluntary fire service. We even got to play with the fire-hose!



PRESENTING...

Speaking in front of people is such a difficult thing to do, but you wouldn't know it when watching our primary pupils. Having been given the topic of "animals in winter", every pupil in grades 1-4 researched information, collected photos, wrote their speeches and designed their posters (and a couple of

powerpoints). Some even prepared quizzes! Every single one was interesting, well-prepared, and thoroughly enjoyable. The best part, however, is the feedback session after each presentation - where the audience have the chance not only to ask questions, but also to tell the presenter what they liked about their presentation and provide constructive tips for next time.



What a wonderful way to learn!





RELAX AT FOXHILL

It's hard to tell which of the lovely new additions the children like best, but it's clear that the reading corners in the primary classrooms and the playhouse in the kindergarten are big hits!

Primary pupils can now use one short "reading time out" during the week at any point they choose just to chill and recharge their brains with some nice, relaxing reading. Then it's straight back to work.



CHECK!

Who knew that Franz and Keana were such chess-fiends! After school care has taken on a more cerebral feel with these two teaming up against our administrator, Andrew. Current score: Andrew 1 - Kids 1

Suggestions are always welcome!

"I am still learning" - Michelangelo, aged 82

We have achieved so much this school year alone, we have a lot more to do and even more planned for next year. But we need your help - not just in doing things, but your ideas as well. As teachers, we know that we can always improve, so if you have any suggestions, please do not hesitate to contact Ulrich Miller-Aichholz, the chairman of the parents' society.

Arrange a meeting: <https://calendly.com/uma-coaching/meeting-zum-kennenlernen-22>
+43-664-351 8300





Foxhill Bilingual International School

Newsletter November 2022



BONFIRE NIGHT 2022

Nach dem Erfolg der Bonfire Night im letzten Jahr hatten wir viel Spaß daran, die diesjährige Veranstaltung noch größer und besser zu machen. Wunderbare Kostüme, köstliche hausgemachte Speisen, tolle Unterhaltung vom Spielvolk, all das kam zusammen, um als Familie Foxhill einen fantastischen Abend zu verbringen.

NEUER NAME, GLEICHE QUALITÄT

Nach einem langwierigen Prozess haben wir unseren Namen geändert. Wir freuen uns auf eine lange, glückliche Geschichte, in der wir all unseren Schülern die qualitativ hochwertigste Ausbildung bieten.

Vielen Dank an Manuel Dallapozza für die Gestaltung unseres schönen, professionellen neuen Logos!



WICHTIGE TERMINE

Donnerstag 8. Dez. & Freitag 9. Dez. Foxhill ist geschlossen - verlängertes Wochenende

Freitag 23. Dez. Letzter Schultag vor Weihnachten

Montag 2. Jan. - Donnerstag 5. Jan. Fox Club Ferienprogramme - Januar

Montag 9. Jan. Die Schule fängt wieder an



Wir unterrichten in Foxhill keine Klassen, sondern Kinder.

NOCH MEHR FEUER(WEHRMÄNNER)

Die wenigsten Kinder mögen Feueralarm, noch weniger mögen sie es, wegen einer Feuermeldeübung raus in die Kälte zu müssen. Umso erfreulicher wurde es aber durch einen netten Besuch der Freiwilligen Feuerwehr Zirl. Wir durften sogar mit dem Feuerwehrschauch spielen!



WIR PRÄSENTIEREN...

Vor Leuten zu sprechen ist eine schwierige Sache, aber unsere Grundschüler sind schon professionell bei der Sache. Zum Thema „Tiere im Winter“ recherchierten alle Schülerinnen und Schüler der Klassen 1-4, sammelten Fotos, schrieben ihre Reden und gestalteten ihre Plakate (und ein paar Powerpoints).

Einige hatten sogar Quizzes vorbereitet. Jede einzelne Präsentation war interessant, gut vorbereitet und gewinnbringend. Das Beste aber waren die Feedback-Runden nach jeder Präsentation – hier hatte das Publikum die Möglichkeit nicht nur Fragen zu stellen, sondern auch dem Moderator / der Moderatorin mitzuteilen, was ihm/ihr an der Präsentation gefallen hat. Konstruktive Tipps für das nächste Mal kamen nicht zur kurz.



Was für eine wunderbare Art zu lernen!





ENTSPANNUNG IN FOXHILL

Schwer zu sagen, welche der schönen Neuzugänge den Kindern am besten gefallen hat, aber klar ist: die Lesecken in den Klassenzimmern der Grundschule und das Spielhaus im Kindergarten sind der Renner.

Grundschüler können jetzt eine kurze „Leseauszeit“ zu einem beliebigen Zeitpunkt während der Woche nutzen, um sich mit einer unterhaltsamen Lektüre zu entspannen und ihre Gehirne wieder aufzuladen.



SCHACHMATT!

Wer hätte gedacht, dass Franz und Keana solche Schachfans sind. Neben Zeit zum Ausmalen und spielen kommt auch die Kopfarbeit nicht zu kurz!
Aktueller Spielstand: Andrew 1 - Kinder 1

Anregungen sind immer willkommen!

„Ich lerne noch“ – Michelangelo, 82 Jahre alt.

Wir haben allein in diesem Schuljahr so viel erreicht, wir haben noch viel vor und noch mehr für nächstes Jahr geplant. Aber wir brauchen eure Hilfe – nicht nur bei der Umsetzung, sondern auch mit euren Ideen. Als Lehrer wissen wir, dass wir uns immer verbessern können. Wenn ihr also Anregungen habt, wendet euch bitte an Ulrich Miller-Aichholz, den Obmann des Vereins.

Einen Termin vereinbaren: <https://calendly.com/uma-coaching/meeting-zum-kennenlernen-22>
+43-664-351 8300

